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Resultaten 
 
De gemeente Haarlem is verantwoordelijk voor het schoonhouden van de straten van bladafval. Sinds 
een aantal jaren plaats de gemeente bladkorven in verschillende wijken binnen de gemeente Haarlem. 
Een bladkorf is een kooi zonder bodem, waarin bladafval kan worden verzameld. Spaarnelanden voert in 
opdracht van de gemeente Haarlem het beheer en onderhoud van de openbare buitenruimte uit en 
plaatst op verzoek van de gemeente in het najaar op diverse boomrijke plekken in de stad bladkorven. 
Die zijn bedoeld voor bewoners om er het bladafval dat op straat ligt en eventueel hinder veroorzaakt in 
op te ruimen. De plaatsing geschiedt in overleg met en soms ook op verzoek van betrokken wijkraden. 
De gemeente wil het gebruik en de plaatsing van bladkorven evalueren. Via het Digipanel Haarlem heeft 
de gemeente Haarlem de mening van de eigen inwoners gepeild. Wijkraden zijn telefonisch benaderd. 
 

Uitkomsten Digipanel 

 
De vragenlijst is 12 april 2012 uitgezet onder het Digipanel Haarlem, samen met vragen over twee andere 
‘groene’ onderwerpen: autodelen en groene stroom. 2.556 digipanelleden van 18 jaar en ouder ontvingen 
via e-mail een uitnodiging om de vragenlijst ‘online’ in te vullen. De panelleden kregen hiervoor drie 
weken de tijd. Tussentijds kregen ze –indien nodig- een herinnering. De respons bedroeg 58,3% 
  
De volgende vragen (zie ook bijlage I) zijn aan het digipanel voorgelegd: 
 
Vraag 1: Woont u in een boomrijke buurt? 
Vraag 2: Heeft u in de herfst last van bladafval in uw straat? 
Iets meer dan de helft van de respondenten geeft aan in een boomrijke buurt te wonen. En 65,5% van 
hen heeft in de herfst last van bladafval. De nu volgende percentages per wijk geven, gezien de kleine 
aantallen respondenten, slechts een indicatie. In twee wijken ligt dit percentage rond de 55%: Oude Stad 
(55,6%) en Spoorbaan Leiden (54,4%). In twee wijken rond de 60%: Ter Kleef en Te Zaanen (60,3%) en 
Duinwijk (60,5%). In vier wijken rond de 70%: Oud Schoten/Spaarndam (66,7%), Haarlem Oost (67%), 
Schalkwijk (70,5%) en Haarlemmerhoutkwartier (71,8%).  
 
Alleen aan de groep personen die in een boomrijke buurt wonen en last hebben van bladafval zijn de 
volgende vragen over bladafval gesteld.  
 
Vraag 3: Heeft u hier afgelopen herfst iets aan gedaan? 
Meer dan drie kwart (76,8%) geeft aan iets gedaan te hebben aan het de overlast van bladafval, 
onderstaande tabel geeft een overzicht. Men kon meer antwoorden geven. 
 

N=503

39 7,8

61 12,1

23 4,6

16 3,2

378 75,1

14 2,8

531 105,6

Heeft u hier afgelopen herfst iets aan gedaan? 

 
 
Nee, anders: wordt door gemeente opgeruimd (12x) 
 
Vraag 4: Wat heeft u met de bladeren gedaan? 
Dit is gevraagd aan degenen die het bladafval hebben opgeruimd. Men kon meer antwoorden geven. 
Twee derde gebruikte de GTF-rolemmer en 10% een bladkorf. 
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N=389

264 67,9

40 10,3

31 8,0

70 18,0

24 6,2

429 110,3

Wat heeft u met de bladeren gedaan?

 
 
Vraag 5: Zou u de bladeren op de openbare weg zelf opgeruimd hebben als u ze in een bladkorf kwijt had 
gekund? 
Dit is gevraagd aan de groep die niets heeft gedaan aan de overlast van bladafval. Twee derde van hen 
zou in dat geval wel bladafval hebben opgeruimd.  
 

 
Vraag 6: Zou u aanstaande herfst (weer) een bladkorf bij u in de buurt willen, zodat u zelf (of met 
anderen) mee kunt helpen de openbare ruimte vrij te houden? 
Gevraagd aan opruimgeneigden (groep die nu al bladeren opruimt of dat zou doen als men de bladeren 
in een bladkorf kwijt had gekund). 
 
80,5% van deze groep zegt aanstaande herfst (weer) een bladkorf in de buurt te willen hebben, 10,5% wil 
dit niet en 9% weet dit nog niet.  
Van de groep die nu de bladeren al opruimt is dit percentage 78%, van de groep die reeds de bladkorven 
gebruikt is dit percentage 100%, van de groep dit van plan is, is dit percentage 95%. 
  
Vraag 7: Heeft u specifieke wensen voor het plaatsen van bladkorven? Zo ja, welke? 
65% geeft aan specifieke wensen te hebben voor de plaatsing van de bladkorf. Deze groep van 117 
personen noemen onder meer: een specifiek adres (29x), dichtbij woning (19x), bij afvalcontainer (11x), 
centrale plek (5x), niet ten koste van parkeerplek (8x), meer bladkorven (7x), zelfde plek als vorig jaar 
(5x). In bijlage II staat een volledig overzicht van alle antwoorden. 
 
Vraag 8: Zou u er begrip voor hebben als de gemeente vanwege bezuinigingen stopt met het plaatsen 
van bladkorven? 
Bijna de helft (48%) zou er geen begrip voor hebben als de gemeente vanwege bezuinigingen stopt met 
het plaatsen van de bladkorven, 36% wel en 16% heeft hierover geen mening. 
 
Vraag 9: Opmerkingen over dit onderwerp. 
111 personen hebben opmerkingen, waaronder: gemeente heeft voordeel van de bladkorven (30x), geen 
ervaring met korven (23x), wat is duurder (6x), gebruik GFT bakken (6x). In bijlage III staat een volledig 
overzicht van alle opmerkingen. 
 
 
  

66 66,7

14 14,1

19 19,2

99 100

Zou u de bladeren op de openbare weg zelf opgeruimd 
hebben als u ze in een bladkorf kwijt had gekund?
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Uitkomsten enquête wijkraden 

 
Aan I&O Research is gevraagd om wijkraden te interviewen met als doel in beeld brengen hoe de 
wijkraden de voorziening van de bladkorven hebben ervaren. Er zijn zes vertegenwoordigers van 
wijkraden geïnterviewd in wiens wijk vorig jaar bladkorven hebben gestaan. Daarnaast zijn er drie 
wijkraden geïnterviewd die wel korven hebben aangevraagd maar deze niet hebben ontvangen. 
 
Het aanvraagproces van bladkorven wordt in de meeste gevallen via het overleg ‘dagelijks beheer’ in 
gang gezet. In dit overleg tussen de gemeente en de betreffende wijkraden zijn bladkorven veelal onder 
de aandacht gebracht. In sommige wijken heeft de gemeente zelf op deze mogelijkheid gewezen en in 
andere wijken hebben bewoners zelf het initiatief genomen om de bladkorven aan te vragen. 
 

“De gemeente vroeg een paar jaar geleden of we mee wilden doen met een experiment waarbij 
bladkorven neergezet zouden worden. Daar hebben we toen mee ingestemd met het idee we zien wel 
hoeveel ze gebruikt worden.” 

 
Het aanvraagproces is naar verluidt van de meeste wijkraden probleemloos verlopen. Eén 
wijkvertegenwoordiger heeft het aanvraagproces als moeizaam ervaren door onduidelijke communicatie. 
De wijkraad was onvoldoende op de hoogte of er wel of geen bladkorven geplaatst zouden worden en de 
bladkorven werden uiteindelijk op verkeerde plekken neergezet. De foutief geplaatste korven werden 
vervolgens na een aantal dagen door de gemeente weggehaald. Het weghalen van de korven leidde tot 
onvrede onder bewoners die de korf graag wilden houden.  
 

 “Daar heb ik toen heel veel toestanden mee gehad want ik kreeg allemaal boze mensen die hadden de 
bladkorf zien staan en twee dagen later was de korf weg.” 

 
Van drie wijken is de aanvraag van de bladkorven niet gehonoreerd. Bij een aanvraag die afgewezen is, 
is de aanvrager met een brief of email geïnformeerd1. Twee wijkvertegenwoordigers zijn niet op de 
hoogte van de reden voor het niet toekennen van de aanvraag. Dit hoeft niet te betekenen dat de reden 
niet naar de wijkraad is gecommuniceerd. De vertegenwoordigers zijn misschien afwezig geweest bij de 
desbetreffende vergadering. Voor één wijk is het een budgettaire reden geweest om geen korven te 
plaatsen. 
 

“In het wijkgesprek met de gemeente hebben we meerdere keren aangegeven dat we interesse hadden 
in bladkorven. Deze zijn uiteindelijk niet geplaatst wegens geldgebrek.” 

 
De wijkraden zijn bijna allemaal positief gestemd over het gebruik van de bladkorven. De korven worden 
naar mening van de wijkraden veelvuldig gebruikt. Geen van de wijkvertegenwoordigers heeft meldingen 
gehad van misbruik of vandalisme. Daarnaast bestaat er naar mening van de meeste 
wijkvertegenwoordigers geen onvrede over het legen van de korven. Wel geven een paar 
vertegenwoordigers aan dat de korven iets eerder in het jaar geplaatst zouden kunnen worden. 
 

“Er is geen sprake van misbruik. Nadat de korven geleegd zijn, zijn ze zelf na 2 dagen weer vol dus het wordt heel 
gretig gebruikt. De korven staan er niet voor niets.” 
“De korven die er staan worden zeker gebruikt. Er is voor zover bekend geen sprake van misbruik van de korven.” 
“Waar de korven staan worden ze goed gebruikt. Ik woon zelf op een laan waar ze ook staan en ze zijn regelmatig 
goed gevuld. Ik denk dat het een heel goed fenomeen is. Dat mensen hun overtollige bladeren er goed in kwijt 
kunnen.” 

 
Twee wijkvertegenwoordigers houden een slag om de arm en weten niet hoe vaak de korven gebruikt 
worden omdat zij daar zelf te weinig zicht op hebben gehad.  
 

“Dat zou je eigenlijk bij Spaarneland moeten vragen omdat ik daar niet heel veel zicht op heb gehad. Ik heb wel 
eens gedacht over sommige korven waarom staan die daar, maar aan de andere kant weet ik niet hoe vol die 
korven elke keer zaten.” 

 
Niet verrassend is dat het grootste effect van de bladkorven samenhangt met de doelstelling van de 
bladkorven, namelijk vermindering overlast van bladafval in de openbare ruimte. In alle wijken met 

                                                      
1 Bij een aanvraag die afgewezen is, is de aanvrager met een brief of email geïnformeerd. 
Indien er sprake is van een verzoek via een gebiedsteam van het bureau Dagelijks Beheer van Wijkzaken, dan is de 
beantwoording via het desbetreffende gebiedsteam gelopen.  
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bladkorven ervaren wijkraden een schonere buurt. Een ander positief effect is dat de korven leiden tot 
meer bewustwording van bewoners over verantwoordelijkheid voor de eigen leefomgeving. 
 

 “Er is veel overlast van bladeren geweest omdat er dit jaar geen bladkorven stonden. De hele weg is meteen 
bezaaid met blad eveneens de geparkeerde auto’s, dat is een bende. De bomen verliezen 
allemaal hele korte blaadjes dat zorgt voor veel bende. Toen de korven een jaar ervoor wel stonden was de 
bladoverlast aanzienlijk minder.” 

 
De effectiviteit is te vergroten wanneer de korven op tijd worden geplaatst. In 2011 werden de korven in 
meerdere wijken pas geplaatst nadat de bladeren van de bomen waren gevallen. Daarnaast kan de 
gemeente beter in kaart brengen in welke buurten er behoefte is aan een bladkorf. Omdat wijken altijd in 
ontwikkeling zijn, denk bijvoorbeeld aan nieuwbouwwijken of aan samenstelling van de bevolking in de 
wijk, moet er jaarlijks gekeken worden naar geschikte locaties voor de bladkorven. 
 
De wijkraden zijn uitermate te spreken over de bladkorven in hun wijk. Er wordt regelmatig gebruik van 
gemaakt en er wordt bijna unaniem gezegd dat de bladkorven voor herhaling vatbaar zijn. Indien de 
gemeente met het plaatsen van bladkorven zou stoppen om reden van bezuiniging zouden wijkraden dit 
over het algemeen betreuren. Mocht dit gebeuren dan zou er een alternatief moeten komen. De 
wijkvertegenwoordigers vinden dat de gemeente zelf de afweging moet maken tussen:   
1) het belonen van actieve wijkbewoners die bladeren op willen ruimen door bladkorven te plaatsen of  
2) wegens kostenbesparing de uitvoering van het opruimen van de bladeren in eigen hand nemen. 
 

“De bladkorven zijn echt een succes als hierop bezuinigd gaat worden zou ik dat zeer betreuren.”  
“We kunnen eigenlijk niet zonder de korven in deze wijk. Waar moeten bewoners dan met de bladeren naar toe? 
Dan moet de gemeente het zelf doen met de veegwagen. Deze wagen slaat alleen vaak stukken over.” 
“Ik vind dat de gemeente zelf de afweging moet maken of ze zelf vaker de bladeren gaan opruimen of dat ze de 
bewoners stimuleren om bladeren op te ruimen. Bewoners doen er aan mee en daarna stop je ermee als 
gemeente dat is wel zonde.” 
“Als er geen geld voor is dan houdt dit op. Ik weet niet wat voordeliger is, de straat laten aanvegen of bladkorven 
neerzetten, die afweging moet de gemeente maken.” 

 
 

Conclusie 

 
*Meer dan helft van de Haarlemmers in boomrijke buurten heeft last van bladafval en er is een grote 
bereidheid tot opruimen.  
*Meestal gebruikt men hier de rolemmer voor. 
*Bij de opruimgeneigden is grote belangstelling voor bladkorven. 
*De grootste groep heeft er geen begrip voor als de gemeente vanwege bezuinigingen stopt met het 
plaatsen van bladkorven. 
*De Wijkraden zijn positief over bladkorven, zij zouden het betreuren als ze wegbezuinigd worden, maar 
laat de afweging aan de gemeente. 
*In alle wijken met bladkorven ervaren wijkraden een schonere buurt.  
*De effectiviteit van de korven is te vergroten 
*Als alternatieven worden o.a. genoemd: meer vegen en vaker ophalen groenafval. 
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Bijlagen 
 
 
 
I  Vragenlijst 
II  Lijst antwoorden vraag 7 
III  Lijst met antwoorden vraag 9: opmerkingen 
  



 

 
 

Bijlage I: Vragenlijst  
 
Bladafval in de herfst kan voor veel mensen problemen opleveren. Daarom veegt de gemeente regelmatig de 
straten om overlast van bladeren zoveel mogelijk te beperken. Het blijft voor de gemeente ondoenlijk om 
overal tegelijk blad te ruimen. Om bewoners in bomenrijke buurten van dienst te zijn heeft gemeente Haarlem 
de laatste jaren daar bladkorven geplaatst. De bladkorven zijn een extra service aan bewoners waar bladafval 
uit de openbare ruimte in gedeponeerd kan worden. Ze zijn dus niet bedoeld voor tuin-, snoeiafval of ander 
afval. 
 

  

 
 

Woont u in een bomenrijke buurt? 
 

 
Ja  

 
Nee (u gaat nu naar het volgende onderwerp)  

  

Heeft u in de herfst last van bladafval in uw straat? 
 

 
Ja  

 
Nee (u gaat nu naar het volgende onderwerp)  

  

Heeft u hier afgelopen herfst iets aan gedaan?  
(meer antwoorden mogelijk) 
 

 
Nee, het is niet mijn taak om daar wat aan te doen  

 
Nee, weet niet waar ik met al die bladeren heen moet  

 
Nee, anders (eventueel hieronder toelichten)  

 
ja, overlast gemeld bij de gemeente Haarlem/Spaarnelanden.  

 
ja, zelf en/of samen met anderen opgeruimd  

 
ja, anders (eventueel hieronder toelichten)  

  

Nee anders, namelijk: 
 

  



 

 
 

Ja anders, namelijk: 
 

  

Wat heeft u met de bladeren gedaan? 
(meer antwoorden mogelijk) 
 

 
In een groene GFT-rolemmer gedaan  

 
In een bladkorf gedaan  

 
Gebruikt als compost in eigen tuin  

 
Anders (eventueel hieronder toelichten)  

  

 
 

  

Zou u de bladeren op de openbare weg zelf opgeruimd hebben als u ze in een bladkorf kwijt had gekund? 
 

 
Ja  

 
Nee  

 
Weet niet  

 
Anders,  

  

namelijk: 
 

  

Zou u aanstaande herfst (weer) een bladkorf bij u in de buurt willen, zodat u zelf (of met anderen) mee kunt 
helpen de openbare ruimte bladvrij te houden? 
 

 
Ja  

 
Nee  

 
Weet niet  

  

Heeft u specifieke wensen voor het plaatsen van bladkorven? 
 

 
Nee  

 
Ja,  

  

namelijk: 
 

  

 

Zou u er begrip voor hebben als de gemeente vanwege bezuinigingen stopt met het plaatsen van 
bladkorven? 
 

 
Ja  

 
Nee  

 
Geen mening  

  

Als u nog opmerkingen over dit onderwerp heeft, kunt u die hier kwijt. 



 

 
 

Bijlage II: Lijst antwoorden vraag 7 

 Specifiek adres (29x): 
S.v.p. meerdere korven plaatsen in de hoop dat er ook gebruik van wordt gemaakt, vooral bij hondsbos 
Eerder en opgenomen worden in gemeentesysteem plaatsen van korven in onze buurt. 
Bij gebouw De Overton in de Overtonstraat 
Bij het groene plantsoentje in de buurt 
Op de stoep voor de flat zou ik het willen, maar om te kijken of er niet alleen rotzooi ingegooid word zou ik dat eerst voor 
b.v. een maand willen uit proberen. 
Moskoustraat 
Het plaatsen van bladkorfen op Dever en hoek Vredenburg. 
Graag ook bij mij in de straat 
Een bladkorf bij Mytylschool de Regenboog aan de achterzijde zodat ik met de leerlingen er bladeren in kan doen.  Een 
bladkorf op het plein in de Oosterstraat zodat ik bij mijn huis blad kwijt kan. 
Overzijde straat naast de poort 
Wij hebben een electriciteits huisje waardoor het uit de wind staat en het is een perkje. Dus niemand heeft er last van. 
Enigste nadeel is dat je eerst door de hondenpoep moet lopen om er bij te kunnen. 
Op het gras bij de Semmelweissstraat 
Graag ook een plaatsen in de Badhuisstraat, veel balderen van Frederikspark en Baan waaien hier de straat in. 
Op het Floraplein 
Soestdijkstraat ter hoogte van 55 of 69. 
Voor perceel de Genestetstraat 19 
Plaatsen in Cordell Hullstraat/hoek Adlerstraat, aan de Cordell Hull-zijde oneven nummers (daar valt namelijk heel veel 
blad, vooral vanaf richting Adlerstraat vandaan, ivm windrichting) 
In de gehele wijk Zuiderhout&Vredenhof s.v.p.. 
In onze wijk De Krim, is plaats zat om er eindelijk een paar te plaatsen 
Voor mijn huisje is wel plaats 
Op hoek van W.de Zwijgerlaan en Fr.Hendriklaan 
Aan de Schotersingel bv (in buurt van het Dolhuis) 
Herman Heijermansplein op het grasveld op de hoek van het plein bij de flats 
Op/aan/bij het speelpleintje aan de v. Egmondstraat, bij de `oude` school, waar nu appartementen zijn 
Langs de Zuiderzeelaan 
Graag een bij basisschool De Wadden, locatie Boerhaavewijk. Dit schoolplein ligt altijd vol blad en men kan er nergens 
mee naar toe. 
Graag een aantal bladkorven in de Soestdijkstraat 
Voor mijn huis ligt een groenstrook. Daarin zouden korven geplaatst kunnen worden. Ik zou er ook een voorstander van zijn 
als je takken en bladeren uit eigen tuin erin zou kunnen gooien i.p.v. in de groenbak of verwijdering via grofvuil. 
Op het `pleintje` aan het einde van het `Titus Brandsmapad/ Kromhoutlaan`. Hier is onlangs nog een speeltoestel 
verwijderd, dus ruimte genoeg. 
Zelfde plek als vorig jaar (5x): 
Op de zelfde plek , maar ook aan de onderkant van ons plein en meer locaties, De buurt bewoners reageerde verbaast dat 
wij een blad korf hadden en zouden zelf ook hun omgeving willen opruimen indien ze in hun directe omgevingen blad korf 
kregen 
Waar hij is weggehaald 
Op dezelfde plek als vorig jaar: hoek Alphons Ariënsstraat/Jan van Zutphenstraat 
Op dezelfde plaats als al jaren gebeurt in mijn straat. 
Waar de korf al enige jaren is geplaatst 
Bij afvalcontainer (11x): 
Naast de afvalcontainer? 
Bij de afvalcontainer 
Graag bij of achter de vuilcontainer 
Kan op de stoep en naast de ondergrondse vuilniscontainer 
Naast de afvalbakken is denk ik geen plaats. 
Dichtbij de ondergrondse afvalcontainer, centraal in de straat 
Bij de ondergrondse afval container 
Bij de ondergrondse vuilcontainers 
In de buurt van ondergrondse vuilcontainers maar als het kan zoveel mogelijk uit het zicht. 
Bij de ondergrondse container 
Naast de gft container plaatsen 
Dichtbij (19x): 
Niet te ver verwijderd van appartement complex 
Het moet wel dichtbij zijn, anders doe ik het blad in de GFT-bak 
Kort nabij en uit de wind 



 

 
 

Ja, niet te ver weg. Anders moet je zo slepen. 
Hij stond deze winter ver weg, ik kan echt niet dat stuk lopen met volle zakken blad. Ik heb geen kruiwagen o.i.d. In de 
Semmelweisstraat woon ik tegenover de uitgang van de Ringvaart en van de school, daar staan enorm hoge bomen, en 
door de windcirculatie komt al het blad bij ons in de tuin. Ik heb altijd jaloers gekeken naar Heemstede die om de 10 m. een 
korf heeft staan in bomenrijke straten. 
Op hoeken en halverwege de straat, zodat het makkelijk in gebruik is. Anders gaat het mislukken. 
Op beloopbare afstand en rekening houdend met de overheersende windrichting. Bijv. in het plantsoentje hoek Marnix-
/Duinoordstraat 
Voor de bewoners bereikbare plek en onzichtbaar voor voorbijgangers 
In de buurt van de woning 
Beschutte plaats maar wel gemakkelijk bereikbaar 
Dicht in de buurt 
Op zodanige plaatsen dat door de bewoners gemakkelijk bereikbaar is en de afstand redelijk beloopbaar is. Niet zoals met 
de ondergrondse afvalbakken. 
Binnen een korte afstand. als je veel moet lopen, doe je het niet 
Niet nabij huizen en/of geparkeerde auto`s. 
Dichtbij. Te ver weg is ondoenlijk 
Niet te ver van mijn woning. 
Binnen een bepaalde straal van bv 400 meter 
Op loopafstand van mijn huis s.v.p. 
Dichtbij 
Niet ten koste van parkeerplaats (8x): 
Niet op een parkeerplaats 
Niet ten koste van parkeerplaatsen. 
Rekening houden met parkeerplaatsen 
Het mag geen parkeerruimte kosten, want er is al een tekort in ons laantje 
Liefst niet zo geplaatst dat ze parkeerplaatsen innemen. 
Niet ten koste van parkeerplaatsen en dat het blad er bij een herfststorm niet uit kan waaien! 
Plaatsing niet ten koste van parkeerplaatsen ! Kan in de wijk prima op een grasstrook. 
Makkelijk toegankelijke plaats, niet op parkeerplekken 
Centrale plek (5x): 
Graag zo centraal mogelijk plaatsen zodat het voor alle bewoners in de omgeving uitnodigt om het blad hierin te 
verzamelen. 
Centraal gelegen in de wijk 
Centraal op de hoek van een straat waar niemand er last van heeft 
Al een paar jaar door gemeente op mooie centrale plaats geplaatst 
Centraal op een open plek 
Bij openbare verlichting 
Afrastering om de bomen heen dan nemen de korven geen extra ruimte in 
Aan de lantaarnpaal zoveel mogelijk op straat 
Aan de achterzijde of einde poort van de woning 
Niet vlak bij woningen i.v.m. event brandstichting 
Op een enkele plaats heeft een blad korf gestaan. Ondanks de vele opgebroken straten zijn die redelijk tot goed gevuld 
geweest. Het zou echt zonde zijn als dit initiatief door budgetproblemen sneuvelt. Waar laat je zelf je de bladeren. Je eigen 
groen bak is snel vol. Dan maar in de ondergrondse container? Dat lijkt primair een onjuiste plek voor groenafval van de 
eerste orde. 
Meer korven (7x): 
In elke straat een. 
Graag op wat meer plekken, misschien iets kleiner. 
Meer korven plaatsen om de 3 meter, anders waait het van de schep af. 
Meer korven dan tot nu toe 
Veel bladkorven in de buurt. 
Meer en meer legen 
Alleen dat er genoeg korven moeten zijn want ik ga er niet mee aan de wandel. 
Verzoek reeds eerder gedaan, kreeg toen echter als beloning het antwoord dat er slechts DRIE!  bladkorven voor Meerwijk 
beschikbaar waren. De beste ambtenaar denkt toch niet dat ik met een stapel bladeren de hele straat doorga of is dat 
misschien de bedoeling? BELACHELIJK dus. Heemstede heeft er in een straat vele geplaatst en dat werkt geweldig. 
Haarlem op zijn smalst dus. Op elke hoek een blad korf plaatsen is dus een minimum eis. 
Anders (26x): 
Dat het wel een beetje brandveilig is i.v.m. vandalisme hier in de oude A`damsebuurt 
Zo dat vandalen er niet mee aan de haal gaan. 
Uitkijken voor ` brandjes`. 
Met deksel tegen het verwaaien of leegwaaien van de korf. 
Ja, dat plaatsing ook komende jaren plaats vindt. Naar verluidt zou de gemeente willen bezuinigen en bladkorven niet 



 

 
 

langer plaatsen. 
Dat hij op tijd wordt geleegd. 
Regelmatig geleegd 
Volgens mij zijn ze bij ons niet nodig. 
Niet teveel, aangezien ik bang ben dat mensen er ook allemaal rommel in gooien. Maar af en toe een korf op een 
straathoek zou mooi zijn 
Wij hebben geen bladkorven en zijn dus afhankelijk van de groenbak 
Onder de boom aan de straatkant 
Op plaats waar de meeste bladeren vallen en niet in de weg staand 
Vlakbij de bomen 
Zet ze op een plaats waar geen honden langs lopen en waar ook 's avonds geen stap volk langsloopt, anders wordt de korf 
snel vervuild en haal hem regelmatig leeg 
In een boomrijke omgeving meerdere korven met een afstand van 50 meter ertussen. 
Namelijk in de middenberm plaatsen 
In het plantsoen 
Niet zo in het zich, maar toch weer gebruiksgemak. 
Zoveel als mogelijk is, uit het zicht 
In het park plaatsen 
Op de openbare weg 
In groenperken 
Ingang park 
Goed zichtbaar voor anderen en op de stoep waar het breed is onder een linde 
Zoveel mogelijk in het zicht zodat mensen er niet van alles in kunnen gooien wat er niet in hoort. 
Zichtbaar en om een hoek 

Bijlage III: Lijst antwoorden vraag 9: opmerkingen 

 Geen ervaring (23x): 
Wist helemaal niet dat jullie bladkorven plaatsten. 
Ik heb tot nu toe alleen bladkorven gezien in Bloemendaal (Overveen) en niet in Haarlem! Ik zou ze erg graag zien. 
Ik heb ze nog nooit gezien.  Worden deze korven niet als (semi-)afvalbakken gebruikt? 
Ik had nog nooit van blakdorven gehoord, maar ik vind het wel een goed initiatief. Bij mij in de buurt staan ze volgens mij 
niet, ik heb er nog nooit een gezien. 
Ik heb in mijn omgeving nog nooit een blad korf gezien 
Ik heb ze nog niet gezien, dus persoonlijk geen gemis 
Wij hebben in onze omgeving, Zijlweg Oost, nog geen bladkorf gezien. Door windcirculatie is er wel veel bladoverlast in de 
voortuinen. 
Ik heb hier nog nooit een bladkorf gezien 
Bent u al begonnen dan, ik zie ze alleen in Heemstede 
De gemeente heeft hier nog nooit korven neergezet 
Een blad korf heb ik nog nooit ergens gezien in de stad. Kan aan mij liggen. 
De gemeente heeft nog nooit bladkorven in onze buurt geplaatst. 
Ik heb in Haarlem Schalkwijk nog nooit een blad korf gezien ! 
Ik denk dat bladkorven bij mij in de buurt of in de brand gestoken worden of dat er allerlei `zwerfafval` in terecht komt. Weet 
niet of het zou werken. 
Onze straat is van gemeente Bloemendaal, wij vallen overal buiten de boot 
Nooit gezien 
Heb nog nooit zo`n blad korf gezien zelfs 
Hebben er nog nooit een gehad en wel veegwagens die dan niet nodig zijn 
Heb er nog geen ervaring mee 
Bij ons is een korf nog niet van toepassing. Ik heb liever het gedoe met zwerfafval en hondenpoep oplossen. Die bladeren 
zijn echt probleem niet. 
Tot op heden hadden wij er geen! 
Nooit een blad korf gehad laat staan stoppen met het plaatsen 
Nog geen ervaring met bladkorven, maar wel met het probleem `waar laat ik de bladeren`. Graag plaatsing in mijn wijk. 
Ze plaatsen ze nu al niet, dus waarom stoppen? 
Wat is duurder (6x): 
Een blad korf lijkt mij zelfs goedkoper dan vegen maar geen kennis op dit gebied 
Als er geen bladkorven staan, moet er meer geveegd worden, dus wat is er goedkoper. 
Afhankelijk van kosten baten analyse met de kosten van de `vegers`. 
We hebben nog geen bladkorven in de straat gehad. We weten dus niet hoeveel gemak je er van kan hebben. Het 
prijskaartje weten we niet, dus of het veel scheelt in de bezuinigingen weten we niet. 
Zonder korven heeft de reiniging heel veel werk. Wat is duurder? 



 

 
 

Ja wat is nu duurder, vaker vegen of bladkorven legen, dat is de vraag. 
Gemeente heeft voordeel (30x): 
Juist als je wilt dat burgers meehelpen met opruimen en het bestrijden van de overlast, dan moet je ze daarin faciliteren met 
middelen. 
Als de gemeente alles zelf moet opvegen kost het nog meer. 
Volgens mij levert het de gemeente geld op, minder groen inzet en de burger gaat aan het werk. 
Vraag mij af of dat echt bezuinigen is. 
Met het plaatsen van deze korven schakel je toch ook de bewoners in om straat schoon te houden en een met een 
`stofzuiger auto` haalt Spaarnelanden de korf weer leeg!! 
Als wij ruimen hoeft de gemeente, lees Spaarnelanden alleen maar te collecteren en niet meer te vegen, dit moet dus 
goedkoper i.p.v. duurder uitvallen 
Het lijkt me een besparing op zich: minder straatkolken raken verstopt en de bewoners doen het grootste onderhoudswerk. 
De gemeente hoeft alleen te zorgen voor distributie en legen van de korven. 
Wij werken toch ook mee aan het opruimen van bladafval zonder daar een vergoeding voor te vragen?! 
Wat moet de gemeente bezuinigen als WIJ het voor de gemeente bij elkaar harken? 
Het lijkt mij dat dit juist goedkoper is dan vegen in de buurt, of het alternatief moet zijn dat de burgers het maar zelf moeten 
regelen ..... dat doen we nu al en eigenlijk is dat geen goede optie want je mag (buiten de ophaaldag) geen vuilniszakken 
op straat laten staan. dit houdt in dat we er zelf mee zitten in de achtertuin en er mee door het huis moeten slapen = echt 
niet handig 
Als er geen bladkorven worden geplaatst moet de gemeente zelf nog meer doen. 
Geen goed plan om te stoppen met bladkorven ook al zou dat vanuit bezuinigingen bespreekbaar zijn. De rommel op straat 
zal uiteindelijk waarschijnlijk voor hogere kosten voor de gemeente zorgen. 
Dan zou ik graag eerst uitleg hebben waarom het duurder is als mensen zelf de bladeren verzamelen. En hoeveel het echt 
scheelt. 
Bezuinigingen vind ik een slecht argument, want overlast is meestal duurder, v.b. waterschade door overlopende 
putten/straten die onderlopen/schade door uitglijden 
Lijkt me dat de korven juist een kostenbesparend effect hebben, aangezien burgers i.p.v. gemeentemedewerkers het werk 
doen. 
Het lijkt mij goedkoper om bladkorven op te ruimen dan dat de gemeente overal moet vegen. Alleen als blijkt dat er op 
plaatsen veel rommel in gedeponeerd wordt, dan is het goed als ze het niet meer doen. 
Bladeren geven veel overlast, in Heemstede staan heel veel bladkorven en maakt het niet zo,n verpauperde indruk 
Het scheelt toch minder man kracht toch! 
Ik denk dat het de gemeente ook bespaart, aangezien buurtbewoners zo ook een handje meehelpen 
Lijkt me ook voor de gemeente voordeel opleveren blad korven 
Die korven zijn er al, ze moeten ze alleen neerzetten en legen. Het scheelt de gemeente ook heel veel werk, want anders 
moeten de gemeente het doen. 
Het kost waarschijnlijk net zo veel, zo niet meer om het op andere wijze op te ruimen 
Ze staan toch maar tijdelijk en is toch juist werk besparend voor de gemeente? 
Het lijkt me juist goedkoper dan elke dag een veegwagen laten rijden? 
Het is niet goed voor de groenafval verzameling als dat vol met blad komt te zitten toch? 
Er zijn geen bladkorven bij ons, waarom toch met alles stoppen, terwijl het plaatsen van bladkorven een kleine moeite is en 
makkelijker legen dan dat de blasveger telkens langs moet komen. 
Krijgt de gemeente zelf meer werk door het opruimen en misschien schade claimen omdat de weg beheerder aansprakelijk 
wordt gesteld 
Goedkoop is dan duurkoop; misschien kan de wijkregiseur iets met de bewoners regelen? 
Gebruik GFT-bakken (6x): 
M.i. kan in mijn straat met enige moeite alle bladafval via de groene containers worden opgeruimd 
Gezien de nog jonge bomen in de buurt nu nog geringe bladval wat in de GFT container kan. Wordt t.z.t. wel meer en 
dan...? 
Men kan toch de GFT-emmer gebruiken 
Dan alle groene bakken buiten zetten zodat men hierin alles kan stoppen en alle bakken vol komen met bladeren 
Relatief duur, en groencontainers worden vaak niet eens gebruikt, voldoende ruimte dus voor bladeren. 
Als er GFT rolemmers beschikbaar worden gesteld is dat geen probleem 
Anders (47): 
Ja zeker stoppen, zinloos, de lieve jeugd/hangjongeren maken er direct een vuilstortplaats van en/of steken de zooi in de 
brand, slopen de boel of anderszins wat tegenwoordig als `normaal`wordt gezien. Zonde van het ( gemeenschaps) geld dus 
De meeste mensen gebruiken denk ik de korven voor het dumpen van ander afval. 
Het zou wel jammer zijn. Er zijn gelukkig nog mensen die willen helpen hun wijk schoon te houden. 
Het zijn gemeentepopulieren met veel blad. De groenbak leegt 1x per 14 dagen, dat is in dat herfstseizoen te weinig 
Heb veel bladafval niet zozeer straat, maar eigen tuin, dan is op piektijden GFT-emmer klein 
Ik zou het wel willen maar mijn wijk heeft al nauwelijks parkeerplaatsen dus dat zou ten kosten gaan van. Als jullie al die 
mallotige paaltjes en palen eens weg halen die de hele stoep blokkeren en die megalomane energiemeterkast waardoor de 
stoep nu volledig geblokkeerd is voor voetgangers want ja een ander bod (dat ook een plek inneemt) zegt dat we half op de 
stoep moeten parkeren en dus ter hoogte van die idioot grote kast kan er dus geen voetganger meer langs!!!! 
Het probleem met dergelijke initiatieven is vaak de locatie van plaatsing. Of te wel bij wie wordt de korf voor de deur 
geplaatst en de plaats kan ten koste gaan van reeds schaarse parkeerruimte. 



 

 
 

Het bevordert sociale samenhang in de buurt. Het is niet mogelijk al het blad in de eigen groene emmer te doen 
Er zijn door het vallen van blad op de keien al meerdere mensen uitgegleden met de fiets 
Er is een aantal primaire taken voor de gemeente; die moeten los staan van eventuele bezuinigingen - schoon heel en veilig 
is zo`n primaire taak! 
Een blad korf stimuleert de inwoners om zelf blad te ruimen. Als de gemeente deze niet meer plaatst, moet zij zelf weer 
bladruimen. 
Dan mogen zij de bladeren zelf opruimen. 
Dan moet Spaarnelanden het maar opruimen. 
Men lost geen problemen op door ze te ontwijken. 
Er zijn hogere prioriteiten!! 
Zou heel jammer zijn, ook omdat veel mensen het blad dan in de grijze ondergrondse container gaan stoppen 
Er wordt toch niet voor niets belasting betaald? 
Blijft alles dan liggen? Bezuiniging kan geen reden zijn er zijn genoeg mensen met uitkeringen die hier de helpende hand 
kunnen zijn.?? 
De blad korf die bij ons wordt geplaatst voorziet in een behoefte. Zonder korf is het blad niet te ruimen en zou dus blijven 
liggen. Vooral in de winter geeft dat gevaarlijke (gladde) situaties. Ook is dan de stoeprand niet meer te zien waardoor 
valpartijen (in het verleden zijn) ontstaan. 
Er zijn voldoende mensen die graag in dienst van de gemeente o.a. deze bladeren weg willen halen. Tevens is mijn straat 
té groot en breed om dat zelf te doen. 
Er gebeurt veel te weinig in het groenonderhoud. er zijn nu bij ons nieuwe boompjes geplaatst, dus die geven nog bijna 
geen bladafval. verderop staan struiken e.d., dat ziet er echt vreselijk slecht uit. het onderhoud is NUL. heel soms zie je 
onderhoudspersoneel. geleund op hun hark te roken. treurig, treurig. 
Als ik minder belasting hoef te betalen vind ik het geen probleem indien de gemeente geen korven meer plaatst. 
Zo duur kunnen die korven niet zijn. Er zijn vast maatregelen die meer geld opleveren. 
Wel bladkorven te plaatsen, maar misschien iets minder keren te legen dan 1x per week. 
De bladeren worden tot nog toe redelijk vaak weggehaald. 
Ik heb één blad korf gezien en helaas zijn er altijd viezeriken die er een grofvuil container van maken. Dus; voor anderen 
GROTE ergernis 
Niet iedereen heeft mogelijkheid om blad op te ruimen in/op `eigen` tuin/groenbak e.d. 
De gemeente veegt alleen maar de hoofdweg, bijna wekelijks, in onze straat zeer zeldzaam. 
De stad moet worden schoongehouden, anders wordt het een zooitje (is nu soms, met name in Schalwijk) ik zie wel af en 
toe prikkers en zo`n Spaarnelanden schoonmaakwagen of stofzuigerwagen. De parkeerplaats bij Schalwijk Centrum wordt 
regelmatig schoongeveegd (bravo) maar nu de rest van de wijk 
Waarom een vragenlijst over bladkorven als de gemeente het toch wegbezuinigd. 
Verspronckweg, waar wij wonen, valt de bladval nogal mee, ik veeg dit zelf bij. 
Ik vind het opruimen van bladeren een eigen initiatief van de bewoners. Bij Ouderen of minder validen is het een burenplicht 
dit bij hen op te ruimen. Ook het vegen van de straten door Spaarnelanden is oké.  Mogelijk kenbaar maken wanneer men 
welke straten veegt om dan auto`s weg te halen en eventueel bladeren dan in de goort te vegen. 
In ons wijkblad lees ik regelmatig over acties van vrijwilligers die bv het Romolenpark bijhouden. Misschien heeft het zin om 
bladkorven te plaatsen in buurten waarvan meerdere bewoners aangeven wel deze moeite willen nemen om de bladeren 
op te ruimen? 
Het moet toch mogelijk zijn om de bewoners te activeren om zelf blad, zwerfafval, oud papier, plastic en glas in te zamelen 
voor een beter milieu! 
Ik heb geen last van bladeren, maar wil wel korven. De vraagstelling liet mij deze keuzes niet en is dus niet juist 
Blad gaat dan in de groen-container 
Er heeft nog nooit een blad korf bij ons in de buurt gestaan, dus ik weet niet of het een succes is. Ik vind het wel een goed 
plan, die korven, maar als erop bezuinigd wordt vind ik dat niet heel erg. 
Ik verwacht niet anders 
Zo vraag je om problemen. Bij nat weer worden de begaanbare wegen erg glad. Bij het plaatsen van de korven zijn 
bewoners meer bereid te helpen en hebben ze plek in de groenbak voor ander GFT. 
Als de gemeente hierop gaat bezuinigen waarom moet het dan in een enquête behandeld worden? 
Eerst vragen of je  mee wil doen om je wijk schoon te houden en dan er evt. mee stoppen, ik denk dat de burger dan ook 
denkt bekijk het maar. 
Al zou ik dat wel jammer vinden, het is nog maar zo kort geleden gestart. 
In wijken waar er ook groenafval wordt opgehaald kunnen ze net zo makkelijk de korven meenemen. En ja bij ons in de 
buurt wordt dat wel een beetje anders (geen groenbakken ) maar ik vind het wel belangrijk i.v.m. de veiligheid op het trottoir 
aangezien hier veel oudere mensen lopen 
Natuur is natuur. Niet te veel cultiveren want de natuur lost het zelf op.  Wegen en stoepen worden al geveegd en dat is 
prima. 
Laat de hele boel maar waaien. Dit is een heel oud liedje van Silvian Poons 
Mits ze wel door blijven gaan met opzuigen van de bladeren op straat. 
Mits de straat regelmatig wordt geveegd en gezogen 
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